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Abstract (en)
[origin: WO2020058031A1] The portable power tool (1) according to the invention comprises a housing (8), which has a first housing element (9)
and a second housing element (10), wherein the first housing element (9) and the second housing element (10) are decoupled from one another
and movable relative to one another. The portable power tool (1) furthermore comprises a tool receptacle (2) and a motor (4) for driving the tool
receptacle (2) in a rotary and/or percussive manner. The portable power tool (1) also has a magnetic field sensor (16) for sensing a distance (L)
between the first housing element (9) and the second housing element (10). Moreover, the portable power tool (1) comprises a control device (18)
for setting a motor speed of the motor (4) depending on the sensed distance (L).

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Handwerkzeugmaschine (1) umfasst ein Gehäuse (8), welches ein erstes Gehäuseelement (9) und ein zweites
Gehäuseelement (10) aufweist, wobei das erste Gehäuseelement (9) und das zweite Gehäuseelement (10) voneinander entkoppelt und relativ
zueinander beweglich sind. Die Handwerkzeugmaschine (1) umfasst des Weiteren eine Werkzeugaufnahme (2) und einen Motor (4) zum drehenden
und/oder schlagenden Antreiben der Werkzeugaufnahme (2). Ferner weist die Handwerkzeugmaschine (1) einen Magnetfeldsensor (16) auf
zum Erfassen eines Abstands (L) zwischen dem ersten Gehäuseelement (9) und dem zweiten Gehäuseelement (10). Außerdem umfasst die
Handwerkzeugmaschine (1) eine Steuereinrichtung (18) zum Einstellen einer Motordrehzahl des Motors (4) in Abhängigkeit des erfassten Abstands
(L).
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